

## Vividpex Electronic Apex Locator 根管测量仪

### FEATURES:

特点:

1. Wide and ultra-thin color LCD ----- to expose the moving trace of the file clearly;  
 超薄大屏幕彩色液晶显示, 清晰直观显示扩大针行进轨迹;
2. Self-calibrating ----- to bring the accuracy at any time;  
 自动检测和校准功能, 实时确保测量精度;
3. Multi-frequency operating system ----- to ensure the accurate measurement in any condition;  
 新型多频测量技术, 适用于任何环境, 确保测量准确性;
4. Different tones of the sound indicator ----- to inform you the trace of file;  
 不同频段的的声音提示扩大针位置;
5. High capacity Li-ion battery ----- to prolong the working hours;  
 大容量可充电锂电池, 超长时间使用;
6. Auto power off completely ----- to extend the duration of battery;  
 关机时电源自动彻底关闭, 避免不使用时的额外损耗, 从而延长机器和电池的使用寿命;
7. Autoclavable file holder and contrary electrode ----- to avoid cross infection.  
 测试附件均可高温消毒, 防止交叉感染。



### TECHNICAL SPECIFICATIONS:

技术参数:

1. Adaptor voltage: Input 100-240V AC 50/60Hz  
 Output 10V DC / 1.5A  
 适配器电压: 输入: 100-240V AC 50/60Hz  
 输出: 10V DC / 1.5A
2. Battery: Rechargeable Li-ion battery: DC 7.4V 1200mAh  
 电池: 可充电锂离子电池 DC 7.4V / 1200mAh
3. Ambient temperature: +4°C ~ +45°C  
 相对温度: +4°C ~ +45°C
4. Relative humidity range: >85% or 90%RH  
 相对湿度: >85% or 90%RH
5. Atmospheric pressure: 86Kpa ~ 106Kpa  
 气压: 86Kpa ~ 106Kpa
6. Type of screen: Liquid crystal  
 屏幕类型: 液晶显示屏

